
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Wojciecha Skurkiewicza

na 29. posiedzeniu Senatu
w dniu 19 marca 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Macieja Nowickiego

W dniu 15 stycznia 2009 r. podczas 25. posiedzenia Senatu RP wspólnie z senatorem Norbertem
Krajczym sk³ada³em oœwiadczenie dotycz¹ce dzia³añ rz¹du premiera Donalda Tuska w kwestii:

— szybkiego zakoñczenia budowy obwodnicy Augustowa,
— braku ostatecznej decyzji w sprawie przysz³ego przebiegu trasy przez dolinê Rospudy,
— informacji dotycz¹cej firmy konsultingowej DHV maj¹cej oceniæ najkorzystniejszy wariant prze-

biegu obwodnicy.
Prosi³em jednoczeœnie o wyjaœnienie, czy prawd¹ jest to, o czym informuje w mediach pose³ Platfor-

my Obywatelskiej Leszek Cieœlik, by³y burmistrz Augustowa, ¿e w przygotowaniu raportu przez firmê
DHV bra³y udzia³ osoby, które sprzeciwia³y siê budowie obwodnicy przez Rospudê i pisa³y w tej sprawie
protesty do Komisji Europejskiej.

Z przykroœci¹ stwierdzam, ¿e odpowiedŸ udzielona mi przez sekretarza stanu w Ministerstwie Œrodo-
wiska Stanis³awa Gaw³owskiego nie odpowiada w istocie na ¿adne z zadanych pytañ.

Traktujê zatem sprawê jako lekcewa¿enie senatorów RP i ¿¹dam udzielenia odpowiedzi na pytania
zawarte w oœwiadczeniu z dnia 15 stycznia 2009 r., na które ministerstwo wci¹¿ nie odpowiedzia³o.

1. Czy prawd¹ jest, ¿e raport w wymienionej sprawie przygotowywa³y lub w przygotowywaniu rapor-
tu wspó³dzia³a³y osoby, które wystosowa³y lub popiera³y protesty w tej sprawie wysy³ane do Komisji Eu-
ropejskiej?

2. Jeœli taka sytuacja mia³a miejsce, to czy organy œcigania oraz Pe³nomocnik Rz¹du do spraw Walki
z Korupcj¹ zostali powiadomieni?

3. Czy zosta³a o tym fakcie powiadomiona Komisja Europejska, która stoi na stra¿y przejrzystoœci
i transparentnoœci procedur w ¿yciu publicznym?

4. Je¿eli rz¹d chce realizowaæ d³u¿szy i dro¿szy wariant przebiegu drogi przez miejscowoœæ Chodorki,
to czy oszacowane s¹ koszty ekologiczne i spo³eczne budowy drogi?

5. Czy wykonawca raportu przeprowadzi³ wycenê, ocenê oraz inwentaryzacjê przyrodnicz¹ nowego
przebiegu trasy?

6. Czy mo¿emy pozwoliæ sobie na zw³okê, która wed³ug szacunków mo¿e wynieœæ oko³o dziesiêciu lat?
7. Czy wiadomo, ile nowych dzia³ek trzeba bêdzie wykupiæ pod drogê, ile budynków mieszkalnych

wyburzyæ i jaki czas bêdzie potrzebny na przygotowanie nowej dokumentacji projektowej?
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